
Bo delegatsko odločanje steklo?
Že nekaj let tečejo v Ljubljani

prizadevanja, da bi komunalno
gospodarstvo vseh petih Ijub-
Ijanskih občin spravili pod
enotno streho z ustanovitvijo
komunalne skupnosti Ijubljan-
skih občin. Javna razprava o
osnutku tega samoupravnega
sporazuma se je končala ko-
nec oktobra, o osnutku spora-
zuma in o oceni javne razprave
pa sta na skupnem zasedanju
razpravljala tudi predsedstvo
občinskega sindikalnega sveta
in predsedstvo občlnske kon-
ference socialistične zveze.

V javni razpravi je sodelovalo
s konkretnimj vprašanji in
predlogi pet bežigrajskih kra-
jevnih skupnosti in štiriindvaj-
set organizacij združenega de-
la. Na skupnem sestanku so
ocenili, da je bila javna razpra-
va skromna, njeni udeleženci
pa so opozorili le na posamez-

na vprašanja, ki bodo še ureje-
na, na splošno pa so se vsi
opredelili za predlagano usta-
novitev enotne komunalne
skupnosti. V drugih Ijubljan-
skih občinah pa osnutek sa-
moupravnega sporazuma ni bil
tako enotno podprt kot za Be-
žigradom. Na kaj so opozorili
razpravljalci? Podrobneje bo
treba opredeliti področje druž-
benoekonomskih odnosov v
bodoči komunalni skupnosti
ali po domače določiti: kdo pi-
je, kdo plača. Tudi predvideni
način odločanja s preglasova-
njem ni najboljši, saj gre ven-
dar za samoupravno dogovar-
janje in sporazumevanje. V raz-
pravah so se delavci in občani
opredelili za enotno uresniče-
vanje in izvajanje komunalne-
ga gospodarstva v Ljubljani,
saj je nesmiselno da probleme,
kot so oskrbe z vodo, mestni

potniški promet, javna higiena,
odlagališča smeti, pokopali-
šča, ureditev posameznih so-
sesk in ostale razmejujejo ob-
činski plotovi. Skrbno in smotr-
no pa bo treba organizirati de-
lovno skupnost, ki bo skrbela
za delovanje delegatskega si-
stema v bodoči enotni komu-
nalni skupnosti. Strokovne na-
loge pa bodo seveda opravljali
izvajalci in ostali pristojni. Zato
morajo čimprej izdelati norma-
tive za vrednotenje svojih stori-
tev, da bo svobodna menjava
dela sploh lahko stekla. Delav-
ci in občani pa bi se laže odlo-
čali o predlagani rešitvi, če bi
poznali tudi denarne prednosti
nove organiziranosti v primer-
javi s sedanjo, ki poteka v vsaki
občini ločeno.

V razpravi na skupni seji sin-
dikata in socialistične zveze je
orevladalo predvsem mnenje

Borisa Butine, člana predsed-
stva občinske konference so-
cialistične zveze, da bo treba v
bodoči enotni Ijubljanski ko-
munalni skupnosti zelo temelji-
to urediti delovanje delegat-
skega sistema, da ne bo mest-
na raven reševanja komunalnih
problemov, za katere je pristoj-
na občina, posameznim orga-
nizacijam združenega dela in
krajevnim skupnostim rešitve
bolj odtujila kot približala. Mor-
da bi bilo smiselno že na ob-
činski ravni oblikovati konfe-
renco delegacij, ki bo učinkovi-
to posredovala želje delavcev
in občanov na mestni nivo. Ini-
ciativni odbor za ustanovitev
komunalne skupnosti ter druž-
benopolitične organizacije me-
sta bodo morali sprejeta stali-
šča občin temeljito proučiti i.n
upoštevati.
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